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Szákszend Község Önkormányzata 

képviselő-testülete 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Ügyszám: 17-SZAK/63-13/2024 

 

Készült: Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. november 27-én megtartott 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Jelen vannak: Papp Attila Csaba polgármester, Klestenitz Miklós alpolgármester, Bodányi Endre Lajos 

képviselő, Havasiné Orbán Ildikó képviselő, Palotai Bence képviselő, Takács Áron József képviselő, 

Veréb Zoltán képviselő, Dr. Tomayer Tamás jegyző, Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

Igazoltan távol: - 

 

Meghívottak: Thissen Jolien Lennie bizottsági tag, Fodorné Pintér Veronika igazgató, Palotainé Papp 

Éva igazgató, Takács Gyöngyi intézményvezető, Kiss László egyesületi elnök, Takács Tímea bizottsági 

tag, Szécsényi Csaba 

 

Papp Attila Csaba polgármester köszöntötte képviselőtársait és a jelenlévőket. 

 

Az ülést 16 óra 00 perckor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 

a 7 fő települési képviselőből 7 fő jelen volt.  

 

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. Elmondta, hogy a meghívóban 13 napirendi pont szerepel.  

Javasolta, hogy a „Szákszend belterület 678 helyrajzi számú ingatlannal kapcsolatos bejelentés” című 

napirendet zárt ülésen tárgyalja a testület a témára tekintettel. 

A tárgyalandó napirendi pontokkal és a tárgyalás sorrendjével kapcsolatosan kérdés, hozzászólás, 

módosító javaslat nem volt. 

Papp Attila Csaba polgármester először szavazást kért a „Szákszend belterület 678 helyrajzi számú 

ingatlannal kapcsolatos bejelentés” napirendi pont zárt ülésen való tárgyalásáról. 

A képviselő-testület a „Szákszend belterület 678 helyrajzi számú ingatlannal kapcsolatos bejelentés” 

napirendi pont zárt ülésen való tárgyalását nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
101/2024. (XI.27.) határozata 

„Szákszend belterület 678 helyrajzi számú ingatlannal kapcsolatos bejelentés” napirendi pont 
zárt ülésen való tárgyalásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: „Szákszend 

belterület 678 helyrajzi számú ingatlannal kapcsolatos bejelentés” napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak a napirendi pontok tartalmának, tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő-részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 102/2024. (XI.27.) határozata a 

napirendről 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete a 2024. november 27-i, munkaterv szerinti 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

 

-Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

-Szákszend Község Önkormányzata 2024.évi költségvetésének módosítása  

-Javaslat a közétkeztetési szerződések meghosszabbításáról és az önkormányzat szociális 

rendeletének módosításáról 

-Beszámoló a 2024. évi adóigazgatási feladatokról és a helyi adórendelet felülvizsgálata 

-Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 

-Javaslat a hírügynökségi tevékenység ellátására vállalkozói szerződés megkötésére 

-Szákszendi egyházközségek támogatás iránti kérelme 

-Javaslat a település közvilágítási hálózatának korszerűsítésére 

-Javaslat települési főépítész megbízására 

-Szákszend Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolója 

 -Szákszendi Sportegyesület beszámolója 

-Kérdés, interpelláció 

 

Zárt ülés: 

-Szákszend belterület 678 helyrajzi számú ingatlannal kapcsolatos bejelentés 

 

Felelős: Papp Attila Csaba polgármester 

 

1. NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): Több, mint egy hónapos egyeztetést követően változott a forgalmi rend a 8144. 

számú úton, a 13-as úttól a volt orosz laktanya kereszteződéséig terjedő szakaszig. A 7,5 tonna feletti 

járművek a szakaszt csak célforgalom esetén használhatják.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

103/2024. (XI.27.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
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Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete elfogadja a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. november 29. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

2. NAPIRENDI PONT: 

Szákszend Község Önkormányzata 2024.évi költségvetésének módosítása  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Dobroczki Bernadett pénzügyi ügyintéző 

(Papp Attila Csaba): Szákszend Község Önkormányzatának és intézményeinek az első kilenc hónap 

gazdálkodás teljesítési adatainak ismeretében szükségessé vált a 2024. évi költségvetési rendelet 

felülvizsgálata és jelenleg átvezetésre kerülnek az ezzel kapcsolatos kiadási és bevételi előirányzatok, 

amelyet az előterjesztés részletez. 

 
Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés rendelettervezetét nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és megalkotta a 

Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 19/2024. (XI. 29.) önkormányzati 

rendeletét 

Szákszend Község Önkormányzatának 2024.évi költségvetéséről szóló 2/2024. (II. 16.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 

 

3. NAPIRENDI PONT: 

Javaslat a közétkeztetési szerződések meghosszabbításáról és az önkormányzat szociális rendeletének 

módosításáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A KÖLYÖK Kft-vel van az önkormányzatnak és intézményeinek szerződése a 

közétkeztetés biztosítására. A 2025.évre kértünk árajánlatot, amely az előterjesztés 1.melléklete. Az 

árajánlatban szereplő egységáraknak megfelelően elkészítettük a szociális rendelet módosítását, amely 

az előterjesztés 2.melléklete. 

Papp Attila Csaba kiegészítette az előterjesztést azzal, hogy Oroszlány várossal egyezettek az étkezés 

miatt, de ez hosszabb folyamat, az étkezést pedig biztosítani kell. Sajnos a szállítást nem tudják vállalni, 

ezt az önkormányzat sem tudja sajnos. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet és határozati javaslatot elfogadásra 

javasolja. 
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Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet és határozati javaslatot elfogadásra 

javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
104/2024. (XI.27.) határozata 

a közétkeztetési szerződések meghosszabbításáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Jóváhagyja az intézményi közétkeztetésre, szociális és szünidei szociális étkeztetésre 

vonatkozóan a KÖLYÖK Vendéglátó és Gyermekélelmezési Kft. (2800 Tatabánya, Gál 

lakótelep 223.) által 2025. január 1.napjától érvényes egységárakat az előterjesztés 1.számú 

melléklete szerinti tartalommal. 

2. Egyetért azzal, hogy a KÖLYÖK Vendéglátó és Gyermekélelmezési Kft.-vel az 1. pont szerint 

kerüljenek a szerződések megkötésre 2025. január 1.napjától 2025. december 31.napjáig. 

3. A szállítási szerződések pénzügyi fedezetét Szákszend Község Önkormányzatának 2025. évi 

költségvetésében a vásárolt élelmezés során betervezi. 

4. Felhatalmazza Papp Attila Csaba polgármestert, Takács Gyöngyi intézményvezetőt és Fodorné 

Pintér Veronika igazgatót a szerződések megkötésére.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 29. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak az előterjesztésben szereplő rendelettervezet 

elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés rendelettervezetét nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és megalkotta a 

Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 20/2024. (XI. 29.) önkormányzati 

rendeletét 

a szociális igazgatásról és a szociális és gyermekvédelmi ellátások helyi szabályairól szóló 

10/2021.(IX.24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

az előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal 

 

4. NAPIRENDI PONT: 

Beszámoló a 2024. évi adóigazgatási feladatokról és a helyi adórendelet felülvizsgálata 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kolos Péter Tiborné Baranya Szilvia igazgatási ügyintéző 

(Papp Attila Csaba): A településen a magánszemélyek kommunális adója, a helyi iparűzési adó képezi 

a bevezetett adótételeket. Az önkormányzati adóhatóság látja el a fenti adónemek mellett a talajterhelési 

díj, a termőföld bérbeadásából származó jövedelemadó beszedését is. Az előterjesztés részletezi az 

egyes adónemek tekintetében a befolyt bevételeket. 
 
Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
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Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
105/2024. (XI.27.) határozata 

a 2024. évi adóigazgatási feladatokról szóló beszámolóról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja a 2024. évi adóigazgatási feladatokról szóló beszámolót az előterjesztés melléklete 

szerint. 

2. A helyi adókról szóló 16/2021.(XI.19.) önkormányzati rendeletet felülvizsgálta, nem kívánja 

módosítani azt. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 29. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

5. NAPIRENDI PONT: 

Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): Az önkormányzatoknak ötévente öt évre szóló helyi esélyegyenlőségi programot 

kell elfogadni. Ebben az évben aktuális a helyi esélyegyenlőségi program első felülvizsgálata. A Helyi 

Esélyegyenlőségi Fórum vizsgálta a helyi esélyegyenlőségi program intézkedéseit. Néhány új 

intézkedést javasoltak a fórumon, amely beépítésre került a programba, amely az előterjesztés 

melléklete. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
106/2024. (XI.27.) határozata 

Szákszend Község Helyi Esélyegyenlőségi Programjának felülvizsgálatáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete Szákszend Község Önkormányzata Helyi 

Esélyegyenlőségi Programját felülvizsgálta, és a módosított dokumentumot az előterjesztés melléklete 

szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 29. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 
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6. NAPIRENDI PONT: 

Javaslat a hírügynökségi tevékenység ellátására vállalkozói szerződés megkötésére  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A Propaganda 17 Bt. látja el Szákszend Község Önkormányzata hírügynökségi 

tevékenységét a településen. A Propaganda 17. Bt. az eddigi évek során jelen volt Szákszend legnagyobb 

ünnepein, önkormányzati, intézményi, közösségi, civil és társadalmi eseményein. Javaslom, hogy a 

2025.évben is a Propaganda 17 Bt.-t bízzuk meg a hírügynökségi tevékenység ellátásával.  

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
107/2024. (XI.27.) határozata 

a hírügynökségi tevékenység ellátására vállalkozói szerződés megkötéséről 
 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Vállalkozói szerződés köt a Propaganda 17 Bt.-vel (székhely: 2800 Tatabánya, Győri út 4/a.) 

Szákszend Község Önkormányzata hírügynökségi tevékenységének ellátására az előterjesztés 

melléklete szerinti tartalommal. 

2. A vállalkozói szerződés pénzügyi fedezetét 780.000 Ft erejéig, Szákszend Község 

Önkormányzatának 2025. évi költségvetésében a 2025. évi informatikai szolgáltatások 

igénybevétele költségvetési soron betervezi. 

3. Felhatalmazza Papp Attila Csaba polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 29. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

7. NAPIRENDI PONT: 

Szákszendi egyházközségek támogatás iránti kérelme 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A Szákszendi Munkás Szent József Római Katolikus Plébánia, a Szákszendi Szent 

Őrzőangyalok Római Katolikus Plébánia, a Szákszendi Evangélikus Egyházközség és a Szákszendi 

Református Egyházközség támogatási kérelmet nyújtott be az általuk üzemeltett temetők zöldterület 

kezelésére. A határozati javaslat szerint javaslom a támogatás megállapítását. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
108/2024. (XI.27.) határozata 

Szákszend Község Önkormányzata és a szákszendi egyházközségek közötti támogatási 
szerződések elfogadásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. A Szákszendi Munkás Szent József Római Katolikus Plébánia (2856 Szákszend, Fő utca 2.) részére 

100.000 Ft, azaz százezer forint támogatást nyújt. A támogatási szerződés az előterjesztés 4. számú 

melléklete.  

2. A Szákszendi Szent Őrzőangyalok Római Katolikus Plébánia (2856 Szákszend, Dózsa György utca 

28.) részére 100.000 Ft, azaz százezer forint támogatást nyújt. A támogatási szerződés az előterjesztés 

4. számú melléklete.  

3. A Szákszendi Evangélikus Egyházközség (2856 Szákszend, Csillag utca 17.) részére 65.000 Ft, azaz 

hatvanötezer forint támogatást nyújt. A támogatási szerződés az előterjesztés 6. számú melléklete.  

4. A Szákszendi Református Egyházközség (székhely: 2856 Szákszend, Csillag utca 21.) részre 35.000 

Ft, azaz harmincötezer forint támogatást nyújt. A támogatási szerződés az előterjesztés 7. számú 

melléklete.  

5. A támogatási szerződések pénzügyi fedezetét 300.000 Ft erejéig, Szákszend Község 

Önkormányzatának 2025. évi költségvetésében az egyéb működési célú támogatások államháztartáson 

kívül soron betervezi. 

6. Felhatalmazza Papp Attila Csaba polgármestert a támogatási szerződések aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 29. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: 

Javaslat a település közvilágítási hálózatának korszerűsítésére 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A közvilágítás korszerűsítése indokolt, mert a közvilágítási lámpatestek mind 

műszakilag, mind világítástechnikai tulajdonságaiban elmaradnak a modern LED fényforrású 

lámpatestektől. Javaslom, hogy a FÉNYSPORT LUX Építő, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. ajánlatát 

fogadja el a képviselő-testület. 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy a további szervizelést és karbantartást a cég végezné? 

Szécsényi Csaba elmondta, hogy tatai cég, van a cégnek kosaras autója és az energia hivatal általi 

engedélye, ezért saját maguk ezt el tudják végezni.  

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy ezek a lámpák milyen élettartammal rendelkeznek? 

Szécsényi Csaba elmondta, hogy a lámpákra 5 év jótállás van. A lámpatest egy alumíniumházból és 

egy üveg előlapból áll, ezek határolják el a környezettől. Jelentős öregedésre nem számítanak. A 

lámpatestben lévő elektronika, vagyis egy driver és egy LED-egység idővel lehet, hogy meghibásodik. 

Ez esetben cserélni kell. Ezt tartalmazza a karbantartási szolgáltatás. Az alkatrészek standardak, 

szabvány szerintiek. A LED-es lámpatestek 2016-2017 óta létező technológia. 10 éve működnek a 

közvilágításban. 10 évet biztosan kibírnak. Komáromban volt egy projektjük 800 lámpával 2016-ban, 

és ott még működnek a lámpák, persze voltak lámpák, amiket cserélni kellett, de működnek. Nincs olyan 

jel, hogy ezeket ne lehetne karbantartani a következő 5-10 év során.  

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy a dimmelése egyedileg történik? 
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Szécsényi Csaba elmondta, hogy a lámpákra ajánlottak egy dimmelési programot. A dimmelést a lámpa 

egyedileg oldja meg, mindegyik lámpát darabonként kell beállítani. A gyárban beállításra kerül. 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy ezen lehet a későbbiekben változtatni? 

Szécsényi Csaba elmondta, hogy a programozása NFC-s interfészen keresztül történik. A 

kommunikáció lehetséges a driver és egy programozóegység között. Kosárból is lehet programozni, ha 

baj van a programmal. Ugyanezzel a programmal nagyságrendileg 25.000 lámpa üzemel 

Magyarországon, nem volt ezzel probléma. Fizikailag át lehet programozni, de ahhoz kossárral ki kell 

menni. Ez valamilyen szinten hátránya, de még nem kellett sosem átprogramozni. A programnak nincs 

felára, ugyanannyiba kerül, mint a nem programozott lámpák. Azok, amelyeket lehet központilag 

irányítani, mind a lámpatestek, mind a kommunikációs csatornának jelentős költsége van, és 

funkcionalitásban nem ad hozzá annyit.  

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy ezért kérdezte, mert nem tudják, hogy a 100 % és 50% között 

milyen különbség van. Ha felszerelésre kerül 170 db lámpa, tudnunk kell, hogy milyen fényerő 

elegendő. Elég-e a 75% mondjuk 11 óra körül.  

Bodányi Endre Lajos képviselő feltette a kérdést, hogy ez az 50-75-100 % ez egy gyakorlati mérésből 

adódott, vagy valaki csak úgy kitalálta? Lehet, hogy a 30% elég lenne nekik. 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy Komáromban ez van? Ugyanígy működik? 

Szécsényi Csaba elmondta, hogy igen.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy beszélt a bokodi polgármesterrel, aki elmondta, hogy 

január 31. napjáig fel fogják szerelni ezeket a lámpákat. Akár majd Bokodon is meg lehet nézni, és akkor 

be lehet állítani azt a programot. A LED-sítésnek mindenki neki fogott. Egyrészt mert jó az áram 

megtakarítás, másrészt nincs a jelenlegi lámpáknak utánpótlása. Drága lesz a lámpatestek ára. Azt nem 

lehet megcsinálni, hogy ha kiég egy lámpatest, annak a helyére egy korszerűbbet teszünk fel, ahhoz kell 

engedély.  

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy mindenképpen korszerűsíteni kell.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy veszély az is, hogy ma az 1.000.000 Ft nem biztos, 

hogy három hónap múlva is annyit ér. Lecsökken az áramfelvétel. Ha mindenki lecseréli körülöttük, ők 

az utolsók, akkor egységesen le fogják venni, pluszban pénzt kell fizetni.  

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy 5 éves konstrukciót ajánlanak, amelynél magasnak gondolja a 

végösszeget.  

Szécsényi Csaba elmondta, hogy akkor lennének a legboldogabbak, ha egyben kifizetnék, az egy 

olcsóbb konstrukció lenne.  

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy lehet majd a finanszírozáson változtatni? 

Szécsényi Csaba elmondta, hogy igen. Próbáltak olyan törlesztő részeletet meghatározni, amely a 

közvilágítás éves megtakarítása. Ez egy számolt érték. 5 évre előre nem tudják, hogy mennyi lesz a 

villamosenergia ára. Ha azt látja a település, hogy ezen felül hozzá lehetne rakni az éves törlesztőhöz, 

akkor az 5 millió Ft kisebb lenne. 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy jól érti, hogy a törlesztő az az összeg, amelyet 

megspórolnak. Az áramszámla csökken, de a kiadás megmarad, közben pedig fejlesztenek. Kért 

máshonnan is ajánlatot. Nem lepődött meg, de nagyságrendileg ez a piaci ár. Először azon gondolkodott, 

hogy 5 év alatt soknak tűnik, de nem tudja, hogy ez az 5 millió Ft mennyit fog érni. Ha akarnák ki tudnák 

egyben fizetni, de 5 éve átvette az önkormányzatot tartalék nélkül. Nem támogatja, hogy egyben fizessék 

ki. A 8 évet soknak tartja, 5 évig tart az önkormányzati ciklus is. Ezt az összeget ki tudják gazdálkodni.  
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Bodányi Endre Lajos képviselő elmondta, hogy kompromisszumos megoldás kell.  

Szécsényi Csaba elmondta, hogy megnézik, hogy lehet-e ezen még faragni.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy van egy szervizdíj, de az elején elvileg nem fog 

meghibásodni.  

Szécsényi Csaba elmondta, hogy annyit fejlődött a gyártástechnika, hogy maga a LED lámpa fényárama 

nem fog lecsökkeni. Ha elromlik valami, akkor az a driver. A karbantartáshoz az energia hivatal által 

bejegyzett cégnek kell lenni, ahhoz kell fizetni felügyeleti díjat, ellenőrzik a céget, valamint 

adatszolgáltatások vannak. Nyilván nem tűnik soknak, de kell erre egy embert foglalkoztatni. Sok téves 

hibabejelentés van.  

Papp Attila Csaba polgármester feltette a kérdést, hogy a hibabejelentéstől mennyi idő telik el az 

elhárításig? 

Szécsényi Csaba elmondta, hogy erre karbantartási szerződést kötnének, jelenleg ez 10 napos határidő 

a bejelentéstől számítva.  

Palotai Bence képviselő elmondta, hogy az ajánlatban nagy mennyiségben szerepel a lámpatestek 

cseréje. Ha megkötik az üzletet és későbbiekben probléma merül fel a település bármely részén, az 

egységár ugyanaz, mint az ajánlatban szereplő? 

Szécsényi Csaba elmondta, hogy ugyanannyiba kerül a kivitelezés és a csere. Ahol nincs lámpa ott ki 

kell alakítani egy helyet neki, anyagdíjat kell kifizetni. Az ajánlatban a jelenlegi lámpahelyeken való 

cserét javasolták. Nagyobb lesz 30%-kal a fénye, mint a mostaninak. Ha a főúton úgy dönt az 

önkormányzat, akkor 35W-ig ebben az árban tudnak lámpát adni. Ebben az esetben a megtakarítás 

kisebb lesz. A mostani világítás nem a legjobb. Javasolja, hogy legalább a főútra 30W-os lámpa 

kerüljön. Minden második oszlopon van lámpatest. Legalább a központban bővíteni és 30W-ost rakni.  

Papp Attila Csaba polgármester feltette a kérdést, hogy a tervezés során kijönnének és átnéznék? 

Szécsényi Csaba elmondta, hogy az ajánlat a teljes tervezésre, kivitelezésre, hulladék elszállításra, 

vagyis a komplett projektre vonatkozik. A tervezés során megmutatjuk, hogyan lehetne szabványosat 

csinálni.  

Papp Attila Csaba polgármester megköszönte ügyvezető úrnak.  

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot nem javasolja elfogadásra. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot nem javasolja elfogadásra. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak a következő határozati javaslat elfogadásáról. 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
…/2024. (XI.27.) határozata 

a település közvilágítási hálózatának korszerűsítéséréről 
 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete a „Javaslat a település közvilágítási hálózatának 

korszerűsítésére” napirendi pontot újra tárgyalja a 2024. december 11. napján tartott munkaterv szerinti 

ülésen. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 29. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 
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A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő részvételével, 

7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
109/2024. (XI.27.) határozata 

a település közvilágítási hálózatának korszerűsítéséréről 
 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete a „Javaslat a település közvilágítási hálózatának 

korszerűsítésére” napirendi pontot újra tárgyalja a 2024. december 11. napján tartott munkaterv szerinti 

ülésen. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 29. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

9. NAPIRENDI PONT: 

Javaslat települési főépítész megbízására  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): Az önkormányzatoknak október 1-jétől kötelező főépítészt alkalmazni. Az elmúlt 

években S.Vasi Ildikó okleveles építészmérnök látta el a főépítészi feladatokat településünkön. 2025. 

január 1.napjától havi bruttó 180.000 Ft megbízási díjért vállalná a főépítészi feladatok ellátását. 

Javaslom a szerződés megkötését 1 évre.  

Papp Attila Csaba polgármester kiegészített az előterjesztést azzal, hogy eddig eseti megbízással 

foglalkoztatták a főépítészt. Várhatóan jövőre több ügy lesz. Ildikó nagyon régen foglalkozik ezzel a 

településen, ismeri is a települést. Amennyiben az önkormányzat nem foglalkoztat, akkor a járási 

székhely város főépítésze fogja ellátni a feladatot. Jegyző úrral egyeztett. Ők is megbízási díjjal 

alkalmaznak főépítészt, ha társulnak a főépítészük többet fog kérni. Új emberrel találkoznának, aki nem 

biztos, hogy ismeri a települést. Soknak tűnik az összeg, de nem lesz hasztalan.  

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
110/2024. (XI.27.) határozata 

javaslat települési főépítész megbízására 
 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Megbízási szerződés köt a S. Vasi Ildikó egyéni vállalkozóval (székhely: 1133 Budapest, 

Esztergomi út 18. I./2) Szákszend Község Önkormányzata települési főépítészi 

tevékenységének ellátására 2025. január 1. napjától 2025. december 31. napjáig határozott 

időre.  

2. A megbízási szerződés pénzügyi fedezetét 2.160.000 Ft erejéig, Szákszend Község 

Önkormányzatának 2025. évi költségvetésében a Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások 

költségvetési soron betervezi. 

3. Felhatalmazza Papp Attila Csaba polgármestert a szerződés aláírására. 
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Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 29. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

10. NAPIRENDI PONT: 

Szákszend Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolója 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Palotai Bence egyesületi elnök 

(Papp Attila Csaba): Palotai Bence, a Szákszend Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke elkészítette az 

egyesület 2024.évi tevékenységéről szóló beszámolóját, amely az előterjesztés mellékletét képezi. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
111/2024. (XI.27.) határozata 

a Szákszend Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolójáról 
 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja Palotai Bence egyesületi elnök beszámolóját a Szákszend Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

2024. évi tevékenységről az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal.  

2. Köszönetet mond a Szákszend Önkéntes Tűzoltó Egyesület tagjainak az elmúlt évben végzett 

munkájáért. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 27. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

11. NAPIRENDI PONT: 

Szákszendi Sportegyesület beszámolója  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kiss László egyesületi elnök 

(Papp Attila Csaba): Kiss László, a Szákszendi Sportegyesület elnöke elkészítette az egyesület 2024.évi 

tevékenységéről szóló beszámolóját, amely az előterjesztés mellékletét képezi. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
112/2024. (XI.27.) határozata 

a Szákszendi Sportegyesület 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolójáról 
 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja Kiss László egyesületi elnök beszámolóját a Szákszendi Sportegyesület 2024. évi 

tevékenységről az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal.  

2. Köszönetet mond a Szákszendi Sportegyesület tagjainak az elmúlt évben végzett munkájáért. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. november 27. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

10. NAPIRENDI PONT: 

Kérdések, interpelláció 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy 2 villanyoszlop nagyon rossz állapotban van. Az 

egyik a Petőfi utca sarkán, a másik a Győri utca 43. előtt van. November 5-én hívta az E-ont, hogy 

veszélyesek. Azt mondták, hogy 3-4 nap múlva visszaszólnak, ma hívta őket újra. Jelezték, hogy ki 

fogják cserélni, az időpontot pontosan nem tudják. A bölcsődében felmérték a klíma szükségletet, két 

klímát terveznek beépíteni. Az egyik az előszobában, a másik a csoportszobában lesz. Árajánlatokat 

elkezdett kérni. Matisz Bence ajánlata eddig a legjobb, mert munkadíjat nem kér, ezzel támogatva a 

bölcsődét. Előre is megköszönte neki. A bölcsődének a tetőszerkezet alatt a nádra vakoltak rá a felújítás 

során. Az évek alatt ez megadta magát. A nádról esik le a vakolat. Beszélt helyi vállalkozókkal, hogy 

mit lehet tenni. Első körben OSB lappal lesz felfogatva, ezt követően lesz újra vakolva és festve már 

decemberben, mert készítik az esőkidobókat is. Jó hír, hogy visszakapta a generálkivitelezőktől a 

Faluház külső felújításával kapcsolatban az árajánlatokat határidőre. Véleménye szerint rendben 

vannak, de a projektmenedzsment is átnézi. A visszajelzést követően tudnak nyertes pályázót hirdetni. 

A műszaki ellenőri szerződés már megvan. A munkaterület átadásától számított 9 hónapon belül kell 

elvégezni a munkát, előteljesítés lehetséges. Az Őszköszöntőt reméli, hogy szép környezetben tudják 

majd megszervezni. Bencét kérte meg, hogy nézzen ágdarálót. Az ajánlatokat el is hozta. 

 

Palotai Bence képviselő elmondta, hogy két gépről hozott ajánlatot. Mindkét gép megbízható, jó 

paraméterekkel rendelkezik. Az első gépről hallott több jót. Ez vontatható. A paramétereinél látszik, 

hogy a motorteljesítmény 6,5 lóerő. Fontos a teljesítmény. Maximum aprítható vastagsága 12 cm. 

Beszélt a forgalmazójával, hogy ezt a 12 centit, ha rendszeresen van használva, akkor 8 centinek kell 

értelmezni. Ez a másik géppel is ugyanaz. Azt gondolja, hogy 8 centi fölött bármit ledarálni, pazarlás. 

Önkormányzati szinten szerinte ez jó megoldás lenne a zöldhulladékkal kapcsolatban. A másikat 

ajánlaná a forgalmazó az önkormányzatoknak. A szervizelésénél van olyan probléma, hogy pl. egy 

késkészlet cseréje 120.000 Ft, a nem vontathatónál pedig 40.000 Ft. Polgármester úrral beszélték, hogy 

nem mindennap lenne használva.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy ha tízszer kell kést cseréni vannak ott, ahol lennének 

a nagy késessel. A mozgatható gépet támogatná. Elkezdik az ajánlat kérést.  

 

Takács Tímea elmondta, hogy a továbbiakban is szorgalmazza a „Gulyás-kanyar” lekerítését és 

tiltótábla kihelyezését. Nagyon sok szemetet hordtak ki.  

 

Bodányi Endre Lajos képviselő feltette a kérdést, hogy zöld hulladék vagy szemét? 

 

Takács Tímea elmondta, hogy fából készült gyeprácsot kidobtak, drótostól. Megjelent az újságban, 

hogy nem lehet. Szerinte táblát kell kirakni, és lekeríteni. 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy intézkedni fog.  

 



13 
 

Veréb Zoltán képviselő javasolta, hogy honlapra és a facebook oldalra is ki kell írni, többen nézik.  

 

Havasiné Orbán Ildikó képviselő elmondta, hogy az iskolások bizonyára már készülnek a 

falukarácsonyra. Elmondta, hogy a dalkörrel készülnek a karácsonyi rendezvényekre. Először az első 

adventi gyertyagyújtásra mennek.  

 

Palotainé Papp Éva igazgató elmondta, hogy előző alkalommal volt a falukarácsony időpontja 

módosítva. Elmondta, hogy szerinte a következő naptár elkészítése előtt kellene egyeztetni, hogy az 

önkormányzat rendezvényei hol, mikor és milyen formában szeretnének műsort a gyerekekkel. Tudnak 

készülni, de előzetesen tudniuk kell. Vannak hagyományaik, hogy milyen rendezvényen szerepelnek az 

iskolások. Beszervezésre kerültek a gyerekek az idősek napja alkalmából. 

 

Takács Tímea elmondta, hogy igazság szerint Marika néni ajánlotta fel, ennek nagyon örültek.  

 

Palotainé Papp Éva igazgató elmondta, hogy nincs ezzel gond. Jól is van így, csak szerinte szükséges 

az egyeztetés.  

 

Veréb Zoltán képviselő megjegyezte, hogy a Kölyök Kft-vel kapcsolatos internetes megkeresést vissza 

kéne csatolni, hogy a megfelelő személyeknek jelezzék, ha probléma van.  

 

Fodorné Pintér Veronika igazgató elmondta, hogy felé nem érkezett jelzés.  

 

Papp Attila Csaba polgármester megkérte az intézményvezetőket, hogy ezzel kapcsolatban 

tájékoztassák a szülőket, hogy feléjük jelezzenek bármilyen problémát.  

 

Kiss László elnök feltette a kérdést, hogy esetleg az egyesület anyagi támogatást is kaphatna az 

önkormányzattól? Nem tudják a kiadásaikat fedezni. Erre van-e esetleg egy formanyomtatvány? Látja, 

hogy más is adott le.  

 

Kovács Laura kirendeltségvezető elmondta, hogy nincsen. Az egyület fogalmazzon meg egy kérelmet, 

és a képviselő-testületnek címezve adja le.  

 

Kiss László elnök elmondta, hogy leírta az egyesület kiadásait és bevételeit és a kettő nem fedi egymást. 

Sürgősen lépni kell. A gyermekek sportolási lehetősége a tét, amely a legfontosabb. 

 

Palotai Bence képviselő elmondta, hogy civil szervezeteknek van lehetőség működési költségre 

páylázni. 

 

Kiss László elnök elmondta, hogy ennek még nem nézett utána.  

 

Kiss László elnök elmondta, hogy 2017/2018-ban kaptak utoljára támogatást az önkormányzattól. 

Bérleti díjat fizettek, és megkapták támogatásban. Az utolsó évben nem kapták vissza. Az az előtti 

években kaptak anyagi támogatást. Régen amíg külön volt, Szend kapott 400.000 Ft-, Szák 200.000 Ft-

t. Szenden volt utánpótlás. A központi támogatásokból saját célra nem tudnak fordítani, mert célhoz 

kötöttek.  

 

Papp Attila Csaba polgármester feltette a kérdést, hogy a TAO a működést nem támogatja? 

 

Kiss László elnök elmondta, hogy nem. A kiegészítő támogatásból is beruházni kell.  

 

Dr. Tomayer Tamás jegyző elmondta, hogy a Bethlen Gábor Alapnak van kifejezetten civil 

szervezeteknek szóló támogatása. A https://bgazrt.hu/ weboldalon lehet tájékozódni.  

 

Kiss László elnök megköszönte a segítséget. 

 

https://bgazrt.hu/
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További kérdés, hozzászólás nem volt, így Papp Attila Csaba polgármester megköszönte a 

jelenlévőknek a figyelmét, a képviselő-testület nyílt ülését 17 óra 05 perckor bezárta.  

k.m.f. 

 

Papp Attila Csaba         Dr. Tomayer Tamás 

 polgármester             jegyző 

 


